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Διορία μέχρι την Τρίτη στο ΤΕΠΑΚ
Η Επίτροπος Διοικήσεως αναμένει απαντήσεις για εμβολιασμένους και ανεμβολίαστους φοιτητές

Της Ευαγγελίας Σιζοπούλου

έχρι την ερχόμενη Τρίτη έχει διορία
το ΤΕΠΑΚ να απαντήσει στην Επίτροπο

Διοικήσεως Μαρία Λοττίδη
επί των διευκρινιστικών ερωτημάτων

που του έθεσε σχετικά με την
απόφαση του όπως οι ανεμβολί

αστοι φοιτητές να μην εισέρχονται στα κτήρια του
για μάθημα αλλά να παραμένουν σε εξ αποστάσεως
εκπαίδευση η οποία ωστόσο προσφέρεται από ακαδημαϊκούς

με διαφορετικές μεθόδους Η Επίτροπος
διερευνά θέμα ανισότητας σε βάρος φοιτητών κάτι
το οποίο εάν διαπιστωθεί εντός των επόμενων ημε

ρών θα προβεί σε έκθεση που
θα έχει παρεμβατικό και δεσμευτικό

χαρακτήρα Όπως ανέφερε
στον Φ η κ Λοττίδη οι αρχικές
απαντήσεις του ακαδημαϊκού
ιδρύματος για το όλο ζήτημα δεν
έχουν ικανοποιήσει εξ ου και η
ίδια προχώρησε στην αποστολή
συγκεκριμένων ερωτημάτων ούτως

ώστε να δοθούν διευκρινίσεις
Τα ερωτήματα αυτά είναι μεταξύ

άλλων πόσοι ακαδημαϊκοί παρέχουν εξ αποστάσεως
εκπαίδευση με ποιες μεθόδους πόσοι φοιτητές είναι
στο Πανεπιστήμιο και πόσοι εκτός κ ά Σύμφωνα με
την αρμόδια Επίτροπο μας απασχολεί κυρίως η περίπτωση

των φοιτητών που είναι στο σπίτι λόγω της απόφασης

του ΤΕΠΑΚ και κατά πόσο λαμβάνουν ισότιμη
εκπαίδευση σε σχέση με τους άλλους συμφοιτητές τους
και αυτό αναμένεται να διαπιστώσουμε και αναλόγως
να προχωρήσουμε Σημειώνεται ότι με βάση τη νομοθεσία

που διέπει τη δράση της Επιτρόπου Διοικήσεως
αυτή μπορεί να παρέμβει τόσο σε οργανισμούς τους

Οι αποφάσεις
των πανεπιστημίων
για τη διαχείριση
της πανδημίας
τέθηκαν ενώπιον της
Επιτροπής Παιδείας
της Βουλής

Απόντες

Δημόσιου όσο και του ιδιωτικού τομέα εάν διαπιστωθεί

ύπαρξη ανισότητας και διάκρισης
Αξίζει να σημειωθεί ότι στο Γραφείο της Επιτρόπου

Διοικήσεως που είναι ταυτόχρονα και Φορέας
Ισότητας και Καταπολέμησης των Διακρίσεων έχουν
προσφύγει φοιτητές και γονείς φοιτητών καταγγέλ¬

λοντας ανισότητες σε βάρος τους οι οποίες θεωρούν
ότι προκύπτουν από την εν λόγω απόφαση του ΤΕΠΑΚ

Υπενθυμίζεται ακόμη ότι οι φοιτητές που δεν
έχουν εμβολιαστεί και παραμένουν στο σπίτι για εξ
αποστάσεως μάθημα έχουν διαμαρτυρηθεί πριν από

μερικές εβδομάδες έξω από το κεντρικό κτήριο του

πανεπιστημίου ζητώντας αλλαγή της απόφασης της
Συγκλήτου και να δοθεί το δικαίωμα επιστροφής
στους χώρους του σε όλους τους φοιτητές στη βάση
υγειονομικών ελέγχων Πάντως επί της παρούσης
τουλάχιστον το ΤΕΠΑΚ δεν προτίθεται να διαφοροποιήσει

την απόφασή του

οι φοιτητές
από τη Βουλή
Στη συνεδρίαση της Κοινοβουλευτικής

Επιτροπής

Παιδείας κλήθηκαν
να παρευρεθούν και να
τοποθετηθούν και εκπρόσωποι

των φοιτητών Από
πλευράς φοιτητών ΤΕΠΑΚ
δεν παρευρέθηκε κάποιος
εκπρόσωπος τους παρά
το ότι είχαν διοργανωθεί
εκδηλώσεις διαμαρτυρίας

για την απόφαση του
ιδρύματος Όσον αφορά
στους φοιτητές του Πανεπιστημίου

Κύπρου όπως
ανέφερε εκπρόσωπος τους
ενώπιον της Επιτροπής Παιδείας

στην αρχή υπήρξαν
ορισμένα προβλήματα στα
ακροατήρια μαθημάτων αλλά

σύντομα επιλύθηκαν Η

εκπρόσωπος των φοιτητών
εξέφρασε ικανοποίηση για
τη συνεργασία που είχαν
με τις Αρχές του Πανεπιστημίου

Κύπρου καθώς
και με τον τρόπο που αυτές
έδρασαν στο συγκεκριμένο
ζήτημα

Οι θέσεις των πρυτανικών Αρχών
Σ

1 το μεταξύ τόσο η απόφαση του ΤΕΠΑΚ να διαχωρίσει
τους εμβολιασμένους από τους ανεμβολίαστους

ι φοιτητές η οποία προκάλεσε έντονες αντιδράσεις
όσο και η απόφαση του Πανεπιστημίου Κύπρου να

προχωρήσει

με διά ζώσης φοίτηση αλλά με επίδειξη SafePass

συζητήθηκαν χθες στην Επιτροπή Παιδείας της Βουλής
Εκεί οι εκπρόσωποι των πανεπιστημίων πέραν των διευκρινίσεων

που έδωσαν για τις αποφάσεις τους ανέφερε
ότι οι εμβολιασμοί των φοιτητών τους σημειώνουν αύξηση

Όσον αφορά στην περίπτωση του ΤΕΠΑΚ για το οποίο

εκφράζονται φόβοι για δημιουργία φοιτητών δύο ταχυτήτων
στον απόηχο της απόφασης του αλλά και της δυνατότητας

που δίνει στους ακαδημαϊκούς να προβαίνουν σε
εξ αποστάσεως εκπαίδευση με διάφορες μεθόδους κάτι
που προκάλεσε αρκετά παράπονα από φοιτητές του ο

πρύτανης Παναγιώτης Ζαφείρης ανέφερε ότι με βάση
το ισχύον Διάταγμα το ακαδημαϊκό ίδρυμα είναι νόμιμο
με την απόφαση του αυτήν Όπως ανέφερε ο κ Ζαφεί¬

ρης ανάμεσα σε τέσσερις προτάσεις που είχε ενώπιον
της η Σύγκλητος επέλεξε τη συγκεκριμένη κυρίως για
πρακτικούς λόγους Κι αυτό διότι το ΤΕΠΑΚ έχει περίπου
44 κτήρια διάσπαρτα σε διάφορα σημεία της πόλης της
Λεμεσού με 400 μαθήματα την εβδομάδα και με τους
φοιτητές να αλλάζουν ακροατήρια κατά τη διάρκεια της
μέρας Με τις συνθήκες αυτές σύμφωνα με τον πρύτανη
θα έπρεπε το διοικητικό προσωπικό του πανεπιστημίου
που δεν είναι και πολυάριθμο να κάνει συνέχεια ελέγχους
σε όλα τα κτήρια από τις οκτώ το πρωί μέχρι τις οκτώ το

βράδυ που διεξάγονται μαθήματα Αναφορικά με τους
ανεμβολίαστους φοιτητές ο κ Ζαφείρης επεσήμανε ότι

παρακολουθούν εξ αποστάσεως μαθήματα
Η αντιπρύτανης του Πανεπιστημίου Κύπρου Ειρήνη

Αννα Διακίδου ανέφερε ότι το ποσοστό των εμβολιασμένων

φοιτητών πλησιάζει το 85 ενώ στο 90 ανέρχεται

το ποσοστό των εμβολιασμένων ακαδημαϊκών Η

κ Διακίδου είπε ότι δεν ήταν εύκολη η απόφαση αλλά

εφαρμόστηκε και όσοι φοιτητές δεν παρακολουθούν διά

ζώσης εκπαίδευση παρακολουθούν εξ αποστάσεως την
ώρα που διεξάγεται το μάθημα έχοντας τη δυνατότητα
να υποβάλλουν και ερωτήσεις Όπως ανέφερε υπήρξαν
περιπτώσεις που φοιτητές ενώ μπορούσαν να βρίσκονται
στο πανεπιστήμιο ζήτησαν από καθηγητές να τους θέσουν
σε εξ αποστάσεως κάτι που δεν έγινε Αναφορικά με το
πώς ενδεχομένως να διεξαχθούν οι εξετάσεις για φοιτητές
που κατά την περίοδο τους θα νοσούν αναμένεται είτε
να εξεταστούν σε απομονωμένο χώρο είτε σε εξαιρετικές
περιπτώσεις να εξεταστούν διαδικτυακά

Αναφορικά με την περίπτωση του Ανοικτού Πανεπιστημίου

Κύπρου δεν παρουσιάζονται δυσκολίες στη λειτουργία

του καθώς έτσι κι αλλιώς ο τρόπος με τον οποίο

λειτουργεί είναι εξ αποστάσεως μέσω διαδικτύου Όπως
αναφέρθηκε από τον εκπρόσωπο του γίνονται οι απαραίτητοι

έλεγχοι στο Διοικητικό Προσωπικό το οποίο σε
ποσοστό 80 είναι εμβολιασμένο
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ΗΜΕΡΙΔΑ ΤΟΥ ΤΕΠΑΚ

Καινοτόμες δράσεις φροντίδας ψυχικής υγείας

Οι
καινοτόμες δράσεις φροντίδας

ψυχικής υγείας ανά το παγκύπριο
και σχετικά ερευνητικά δεδομένα
παρουσιάστηκαν σε ημερίδα

ενημέρωσης που συνδιοργάνωσαν το
Τμήμα Νοσηλευτικής και η Βιβλιοθήκη
του Τεχνολογικού Πανεπιστημίου
Κύπρου ΤΕΠΑΚ προς την ακαδημαϊκή
κοινότητα και το κοινό στο πλαίσιο των
εορτασμών για την Παγκόσμια Ημέρα
Ψυχικής Υγείας Η ημερίδα
πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία
στις 7 Οκτωβρίου 2021 στη Λεμεσό Η

Παγκόσμια Ημέρας Ψυχικής Υγείας
γιορτάζεται κάθε χρόνο στις 10
Οκτωβρίου και έχει ως στόχο την
ευαισθητοποίηση του κοινού σε θέματα
που άπτονται της ψυχικής υγείας Σε
κάθε επέτειο ο Παγκόσμιος Οργανισμός
Υγείας ΠΟΥ αφιερώνει την ημέρα αυτή
σε έναν συγκεκριμένο στόχο Ο φετινός
στόχος είναι Φροντίδα Ψυχικής Υγείας

για Όλους Ας το κάνουμε
πραγματικότητα Αυτό ήταν και το θέμα
της παρούσας ημερίδας Στη φετινή
καμπάνια για την Παγκόσμια Ημέρα
Ψυχικής Υγείας ο ΠΟΥ θα προβάλει
τέτοιες προσπάθειες από κάποια κράτη
και ταυτόχρονα μας καλεί να
προβάλουμε τις θετικές πτυχές των
δικών μας δράσεων ώστε να
εμπνεύσουμε τους άλλους Στο πλαίσιο
αυτό στην ημερίδα του ΤΕΠΑΚ
παρουσιάστηκαν οι καινοτόμες δράσεις
φροντίδας ψυχικής υγείας ανά το
παγκύπριο σχετικά ερευνητικά
δεδομένα ενώ έγινε και παρουσίαση
του λογοτεχνικού βιβλίου του Κώστα
Λυμπουρή Αθαλάσσα το οποίο
παρουσιάζει τη ζωή στην Κύπρο από την
ανεξαρτησία μέχρι και την εισβολή του
1974 με επίκεντρο τη ζωή μέσα στο
Ψυχιατρικό Νοσοκομείο της Αθαλάσσας
Την ημερίδα άνοιξε ο αντιπρύτανης

Ακαδημαϊκών Υποθέσεων του ΤΕΠΑΚ
καθηγητής Παντελής Κελίρης ο οποίος
αναφέρθηκε στη σπουδαιότητα της
ισορροπίας μεταξύ της σωματικής και της
ψυχικής υγείας για την προσωπική
ευεξία και ανάπτυξη Παράλληλα
αναφέρθηκε στον περίτεχνο τρόπο με
τον οποίο περιγράφονται επίκαιρα
ζητήματα φροντίδας ψυχικής υγείας στο
βιβλίο Αθαλάσσα και πώς η αναφορά
σε αυτά εναρμονίζεται αριστοτεχνικά με
τα γεγονότα της εποχής στην οποία
εξελίσσεται το εν λόγω αφήγημα
Χαιρετισμό παρέθεσε και ο διευθυντής
της Βιβλιοθήκης του ΤΕΠΑΚ κ Μάριος
Ζέρβας ο οποίος επεσήμανε τη σχέση
λογοτεχνίας και επιστήμης ενώ
αναφέρθηκε και στη σπουδαιότητα της
Βιβλιοθήκης στο επιστημονικό έργο των
σχολών αλλά και στη στήριξη δράσεων
επικοινωνίας μεταξύ του πανεπιστημίου
και της κοινότητας
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Αύξηση εμβολιασθέντων

φοιτητών έφεραν οι αποψάοΕΒ

των πανεπιστημίων

σύμφωνα με τα ίδια
Εχουν αυξηθεί οι αριθμοί εμβολιασθέντων

φοιτητών και φοιτητριών όπως ανέφεραν ο

πρύτανης του ΤΕΠΑΚ και η εκπρόσωπος του

Πανεπιστημίου Κύπρου ενώπιον της Επιτροπής

Παιδείας της Βουλής
Η Επιτροπή συζήτησε χθες τις αποφάσεις

που έχουν ληφθεί από τα δημόσια πανεπιστήμια

σε σχέση με την αντιμετώπιση των
επιπτώσεων της πανδημίας καθώς και την
απόφαση του ΤΕΠΑΚ για παρακολούθηση
μαθημάτων με φυσική παρουσία μόνο από

εμβολιασμένους ή νοσήσαντες
Ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ ανέλυσε εκ νέου

τους λόγους που οδήγησαν τη Σύγκλητο στη

συγκεκριμένη απόφαση Όπως είπε τα πρακτικά

δεδομένα στο ΤΕΠΑΚ διαφέρουν από
άλλα πανεπιστήμια μιας και το πανεπιστήμιο
είναι διασκορπισμένο σε 44 κτίρια και τα

μαθήματα

γίνονται σε μικρές αίθουσες Σημείωσε
πως από τη μια αν επέλεγαν το Safepass

δεν θα έφταναν οι αίθουσες για χωρητικότητα
50 και από την άλλη δεν μπορούσε να γίνει
έλεγχος αλλά ούτε και ιχνηλάτηση σε περίπτωση

κρούσματος
Ο πρόεδρος της Επιτροπής Παιδείας της

Βουλής Παύλος Μυλωνάς είπε ότι η απόφαση

του Υπουργικού Συμβουλίου και μια περαιτέρω

ερμηνεία από το Υπουργείο Παιδείας
καλύπτει το ΤΕΠΑΚ δυστυχώς Τα καλά νέα
είναι ότι έχουν αυξηθεί οι αριθμοί εμβολιασθέντων

φοιτητών σημείωσε Όπως είπε ο

κ Μυλωνάς εκείνο το οποίο εξακολουθεί να
παραμένει αδιευκρίνιστο είναι κατά πόσον τα
παιδιά τα οποία δεν μπορούν να παρακολουθήσουν

διά ζώσης μαθήματα είναι στην ίδια
θέση με τα υπόλοιπα παιδιά

Ο βουλευτής του ΑΚΕΛ Χρίστος Χριστοφί
δης σε δηλώσεις του είπε ότι θεωρούμε απαράδεκτο

το γεγονός ότι το Υπουργείο Υγείας
για ένα θέμα καθαρά διαχείρισης της πανδημίας

εναπόθεσε την ευθύνη στα δημόσια πανεπιστήμια

Σημείωσε ότι το Υπουργείο Υγείας
θα έπρεπε να δώσει σαφείς κατευθύνσεις

για το ποια θα έπρεπε να είναι τα πρωτόκολλα
στα πανεπιστήμια

Ο βουλευτής της ΔΗΠΑ Αλέκος Τρυφω
νίδης είπε ότι για τη Δημοκρατική Παράταξη

Συνεργασία Δημοκρατικών Δυνάμεων
η δημόσια υγεία σε αυτούς τους δύσκολους
καιρούς της πανδημίας αποτελεί πρώτιστο
στόχο είναι όμως ορθό και δίκαιο τα κυβερνητικά

διατάγματα να εφαρμόζονται ισότιμα
από όλους κατέληξε
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